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ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ 

     ΝΟΜΟΣ ΙΩΑΝΝΙΝΩΝ 
     ΔΗΜΟΣ ΖΙΤΣΑΣ 
      Έδρα: Ελεούσα 
     Αρ.Αποφ.:353 /2011 
 

ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ 
  Από το Πρακτικό Αρ. 17/29-09-2011  
συνεδρίασης του Δ.Σ. του Δήμου Ζίτσας 

ΠΕΡΙΛΗΨΗ 
  Ενημέρωση και λήψη Απόφασης σχετικά με 
την μελέτη αποκατάστασης και αξιοποίησης 
λατομικών περιοχών στην περιοχή του 
Δήμου. 
 

 
   Στην Δημοτική Κοινότητα Ελεούσας και στην αίθουσα συνεδριάσεων του 
Δημοτικού Συμβουλίου που βρίσκεται στο παλαιό Δημοτικό Κατάστημα επί της οδού 
Λασκαρίνας 3α , σήμερα στις 29 του μήνα Σεπτεμβρίου του έτους 2011, ημέρα της 
εβδομάδας Πέμπτη και ώρα 20.00΄ συνήλθε σε τακτική δημόσια συνεδρίαση το 
Δημοτικό Συμβούλιο του Δήμου Ζίτσας, ύστερα από την αριθμ. 23609/ 23-09-2011 
έγγραφη πρόσκληση του Προέδρου του Δ.Σ., η οποία δημοσιεύτηκε στον ειδικό 
χώρο ανακοινώσεων του Δημαρχείου και στην ιστοσελίδα του Δήμου και επιδόθηκε 
με αποδεικτικό ή γνωστοποιήθηκε στον κ. Δήμαρχο, στους κ.κ. Δημοτικούς 
Συμβούλους, στον Πρόεδρο της Δημοτικής Κοινότητας Ελεούσας και στους 
Προέδρους ή εκπροσώπους των Τοπικών Κοινοτήτων των οποίων θέματα που 
αφορούν ειδικά τις Κοινότητές τους συμπεριλαμβάνονται στην ημερήσια διάταξη, 
σύμφωνα με το άρθρο 67 του Ν. 3852/2010, για συζήτηση και λήψη σχετικών 
αποφάσεων. 
   Η πρόσκληση επίσης κοινοποιήθηκε ή γνωστοποιήθηκε στους λοιπούς 
Προέδρους & Εκπροσώπους των Τοπικών Κοινοτήτων του Δήμου Ζίτσας και στους 
Προέδρους των Τοπικών Συμβουλίων Νέων των Δημοτικών Ενοτήτων 
Πασσαρώνος, Εκάλης και Μολοσσών.  
   Σε σύνολο είκοσι επτά (27) Δημοτικών Συμβούλων βρέθηκαν παρόντες κατά την 
έναρξη της συνεδρίασης οι είκοσι τέσσερις (24), δηλαδή:  

Π Α Ρ Ο Ν Τ Ε Σ     Δ. Σ.  
1. Παππάς Παναγιώτης, Π.Δ.Σ. 
2. Χανδόλιας Απόστολος 
3. Μπαλτά Σταυρούλα 

      4.  Γιαννόπουλος Κωνσταντίνος 
5.  Μάντζιος Σπυρίδωνας 
6. Κολιούσης Ευάγγελος 
7. Γαρδίκος Βασίλειος 
8. Πάϊκας Σπυρίδων 
9. Ράρρας Φώτιος 

       10. Γκαραλέας Δημήτριος 
11. Αλεξούδη-Γκαβρέση Παρασκευή 
12. Στουγιάννος Νικόλαος 
13. Παπαγγέλης Σπυρίδων 
14. Παπαδημητρίου Γεώργιος 
 

15. Βλέτσας Αθανάσιος 
16. Μπούτσικος Νικόλαος 
17. Δήμος Δημήτριος 
18. Κολιός Παναγιώτης 
19. Σταλίκας Γεώργιος 
 20.Κούργιας Φώτιος 
21. Βούζας Χρυσόστομος 
22. Καραμπίνας Κωνσταντίνος 
 23. Τζίμας Δημήτριος 

      24. Αγόρος Κωνσταντίνος 
 

      Α Π Ο Ν Τ Ε Σ     Δ. Σ.  
                                             1.Σιώζιος Κωνσταντίνος 

2.Μαρκούλας Αθανάσιος 
                                             3.Παππάς Μάνθος 

ο οποίος δεν προσήλθε αν και κλήθηκε νόμιμα 
Στη συνεδρίαση παρέστησαν: 
• Ο Δήμαρχος κ. Ρογκότης Δημήτριος. 
• Πρόεδροι και Εκπρόσωποι Τοπικών Κοινοτήτων  
• Η Πρόεδρος του Τοπικού Συμβουλίου Νέων του πρώην Δήμου  Πασσαρώνος 

κ. Γιαννούλα Γεωργούλη.  
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•  Ο υπηρεσιακός Γραμματέας κ. Δρόσος Ιωάννης για την τήρηση των 

πρακτικών του Δημοτικού Συμβουλίου.  
  Μετά από την διαπίστωση της απαρτίας ο Πρόεδρος κήρυξε την έναρξη της 
συνεδρίασης και ζήτησε από τα μέλη του Δημοτικού Συμβουλίου να εγκρίνουν την 
εκτός ημερήσιας διάταξης συζήτηση, με την διαδικασία του κατεπείγοντος, των 
παρακάτω θεμάτων: 1.-Έγκριση εκτός έδρας μετακίνησης αιρετών. 2.-Παράταση 
προθεσμίας για υλοτόμηση της συστάδας 1Δ  Δημοτικού Δάσους Τ.Κ 
Εκκλησοχωρίου και  3.-Oρισμός εκπροσώπου στο Κλιμάκιο Ελέγχου Ποιότητας 
Περιβάλλοντος ( Κ.Ε.Π.Ε ) Περιφέρειας Ηπείρου σύμφωνα με το άρθρο 26 του Ν. 
1650/1986 ( ΦΕΚ 160/Α) « Για την προστασία του Περιβάλλοντος», κάτι το οποίο και 
έγινε αφού τα μέλη του Δημοτικού Συμβουλίου το έκαναν δεκτό ομόφωνα.    
Επί του 16ου θέματος της ημερήσιας διάταξης: 
  Ο Πρόεδρος εισηγούμενος το παραπάνω θέμα της ημερήσιας διάταξης, αφού 
αναφέρθηκε στο ιστορικό της συγκεκριμένης μελέτης, είπε: 
  1. Θεωρώ ότι το αποτέλεσμα της μελέτης δεν είναι επιτυχές, αφού στην περιφέρεια  
του Δήμου Ζίτσας ( Γραμμενοχώρια, Κληματιά, Καρίτσα ), όπου υπάρχει η 
συντριπτική πλειοψηφία των αργούντων και εγκαταλειφθέντων λατομείων στην 
Περιφέρεια Ηπείρου, ουδεμία πρόταση γίνεται, που να ικανοποιεί τους στόχους – 
αντικείμενο της μελέτης και που είναι η πρόταση χρήσεων γης οι οποίες πρέπει να 
καλύπτουν συγκεκριμένα κενά της ευρύτερης περιοχής, να συνάδουν  με τη 
φυσιογνωμία της και να είναι ελκυστικές και καινοτόμες. 
  2. Η προτεινόμενη χρήση « Εμπορική αξιοποίηση λατομικών παραπροϊόντων 
/απορριμμάτων » ( σχέδιο 4 ) για το ανενεργό λατομείο G1-17, στην περιοχή 
Κληματιάς, δεν μπορεί να θεωρηθεί ρεαλιστική, αφού το κόστος συλλογής, 
διαλογής, φόρτωσης και μεταφοράς των παραπροϊόντων είναι αποτρεπτικό, 
δεδομένου ότι αυτά υπάρχουν μεν σε πολύ μεγάλες ποσότητες όμως είναι 
διάσπαρτα σε τεράστια έκταση με έντονο και  ανώμαλο ανάγλυφο του εδάφους. 
  3. Η μη αξιολόγηση του ανενεργού λατομείου Α2-PA1 και η μη υποβολή πρότασης 
αποκατάστασής του με το αιτιολογικό ότι υπάρχει δικαστική εμπλοκή στο Σ.Τ.Ε, δεν 
γίνεται αποδεκτή, πολύ περισσότερο μάλιστα όταν η έκταση του λατομείου είναι 150 
στρέμματα, είναι δημόσιο, βρίσκεται σε απόσταση  αναπνοής  από την έδρα του 
Δήμου μας αλλά και του Δήμου Ιωαννιτών και είναι αδύνατη η « φυσική 
αποκατάσταση με εγκαταστάσεις αναψυχής » ( σχέδιο 3) του λατομείου Ελεούσας, 
λόγω κήρυξης της περιοχής του ως αναδασωτέας. 
  4. Ζητάμε να αξιολογηθεί το λατομείο Α2 –PA1 και να προταθεί για το χώρο του η « 
φυσική αποκατάσταση με εγκαταστάσεις αναψυχής » ( σχέδιο 3 ) δεδομένου ότι: α) 
Ο Δήμος μας αντιμετωπίζει τεράστια κενά σε εγκαταστάσεις αναψυχής, αθλητισμού 
και πολιτιστικών εκδηλώσεων β) ο χώρος του λατομείου βρίσκεται κοντά στον 
αρχαιολογικό χώρο της αρχαίας Πασσαρώνας με εξαιρετική θέα προς αυτήν  γ) Η 
πρόσβαση είναι εύκολη και χωρίς ιδιαίτερο κόστος και δ) Βρίσκεται εκτός 
προστατευομένων περιοχών (  NATURA κ.λ.π). 
  5. Θεωρώ ότι το πρόβλημα της αποκατάστασης της τεράστιας περιοχής του Δήμου 
μας από την εξορυκτική δραστηριότητα, ούτε κλείνει , ούτε επιλύεται με την υπόψη 
μελέτη και προτείνω να ζητήσουμε από την Αποκεντρωμένη Διοίκηση  Ηπείρου και 
Δυτικής Μακεδονίας να την θεωρήσει ως βάση για την ανάθεση νέας μελέτης, της 
οποίας τα γεωγραφικά όρια θα είναι σαφώς περιορισμένα στην περιοχή του Δήμου 
μας, δεδομένου ότι αυτός κυρίως αντιμετωπίζει αυτό το τεράστιο πρόβλημα. 
  Ακολούθησε τοποθέτηση του επικεφαλής της παράταξης «ΛΑΙΚΗ ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ 
ΔΗΜΟΥ ΖΙΤΣΑΣ» κ. Τζίμα Δημητρίου ο οποίος τόνισε ότι σαν παράταξη παρόλο 
που συμφωνούν με την αποκατάσταση και αξιοποίηση των χώρων αυτών, 
διαφωνούν με την συγκεκριμένη μελέτη καθώς και την εισήγηση που κατατέθηκε, 
λέγοντας ότι η μελέτη αυτή εκπονείται από ιδιωτική εταιρεία ενώ και η αξιοποίησή 
της θα γίνει και πάλι από ιδιώτες με χρήματα του απλού λαού. Επίσης τόνισε ότι τα 
επιχειρησιακά προγράμματα σκοπό έχουν τα χρήματα του απλού λαού να 
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πηγαίνουν στους επιχειρηματίες προκειμένου να ελέγξουν τον τομέα των 
επιχειρηματικών δραστηριοτήτων . 
  Στη συνέχεια ο Πρόεδρος κάλεσε το Συμβούλιο να αποφασίσει σχετικά, το οποίο 
αφού έλαβε υπόψη του την παραπάνω εισήγηση,  

ΑΠΟΦΑΣΙΖΕΙ ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ 
  1. Θεωρεί  ότι το αποτέλεσμα της μελέτης δεν είναι επιτυχές, αφού στην περιφέρεια  
του Δήμου Ζίτσας ( Γραμμενοχώρια, Κληματιά, Καρίτσα ), όπου υπάρχει η 
συντριπτική πλειοψηφία των αργούντων και εγκαταλειφθέντων λατομείων στην 
Περιφέρεια Ηπείρου, ουδεμία πρόταση γίνεται, που να ικανοποιεί τους στόχους – 
αντικείμενο της μελέτης και που είναι η πρόταση χρήσεων γης οι οποίες πρέπει να 
καλύπτουν συγκεκριμένα κενά της ευρύτερης περιοχής, να συνάδουν  με τη 
φυσιογνωμία της και να είναι ελκυστικές και καινοτόμες. 
  2. Η προτεινόμενη χρήση « Εμπορική αξιοποίηση λατομικών παραπροϊόντων 
/απορριμμάτων » ( σχέδιο 4 ) για το ανενεργό λατομείο G1-17, στην περιοχή 
Κληματιάς, δεν μπορεί να θεωρηθεί ρεαλιστική, αφού το κόστος συλλογής, 
διαλογής, φόρτωσης και μεταφοράς των παραπροϊόντων είναι αποτρεπτικό, 
δεδομένου ότι αυτά υπάρχουν μεν σε πολύ μεγάλες ποσότητες όμως είναι 
διάσπαρτα σε τεράστια έκταση με έντονο και  ανώμαλο ανάγλυφο του εδάφους. 
  3. Η μη αξιολόγηση του ανενεργού λατομείου Α2-PA1 και η μη υποβολή πρότασης 
αποκατάστασής του με το αιτιολογικό ότι υπάρχει δικαστική εμπλοκή στο Σ.Τ.Ε, δεν 
γίνεται αποδεκτή, πολύ περισσότερο μάλιστα όταν η έκταση του λατομείου είναι 150 
στρέμματα, είναι δημόσιο, βρίσκεται σε απόσταση  αναπνοής  από την έδρα του 
Δήμου μας αλλά και του Δήμου Ιωαννιτών και είναι αδύνατη η « φυσική 
αποκατάσταση με εγκαταστάσεις αναψυχής » ( σχέδιο 3) του λατομείου Ελεούσας, 
λόγω κήρυξης της περιοχής του ως αναδασωτέας. 
  4. Ζητάμε να αξιολογηθεί το λατομείο Α2 –PA1 και να προταθεί για το χώρο του η « 
φυσική αποκατάσταση με εγκαταστάσεις αναψυχής » ( σχέδιο 3 ) δεδομένου ότι: α) 
Ο Δήμος μας αντιμετωπίζει τεράστια κενά σε εγκαταστάσεις αναψυχής, αθλητισμού 
και πολιτιστικών εκδηλώσεων β) ο χώρος του λατομείου βρίσκεται κοντά στον 
αρχαιολογικό χώρο της αρχαίας Πασσαρώνας με εξαιρετική θέα προς αυτήν  γ) Η 
πρόσβαση είναι εύκολη και χωρίς ιδιαίτερο κόστος και δ) Βρίσκεται εκτός 
προστατευομένων περιοχών (  NATURA κ.λ.π). 
  5. Τέλος το Δ.Σ θεωρεί ότι το πρόβλημα της αποκατάστασης της τεράστιας 
περιοχής του Δήμου μας από την εξορυκτική δραστηριότητα, ούτε κλείνει , ούτε 
επιλύεται με την υπόψη μελέτης και ζητά από την Αποκεντρωμένη Διοίκηση  
Ηπείρου και Δυτικής Μακεδονίας να την θεωρήσει ως βάση για την ανάθεση νέας 
μελέτης, της οποίας τα γεωγραφικά όρια θα είναι σαφώς περιορισμένα στην περιοχή 
του Δήμου μας , δεδομένου ότι αυτός κυρίως αντιμετωπίζει αυτό το τεράστιο 
πρόβλημα. 
  Μειοψηφούντων των Δημοτικών Συμβούλων της παράταξης «ΛΑΙΚΗ 
ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ ΔΗΜΟΥ ΖΙΤΣΑΣ» κ. Τζίμα Δημητρίου και κ. Αγόρου Κων/νου.  
      H Απόφαση αυτή έλαβε αύξοντα αριθμό  353/2011 
    Συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφεται ως ακολούθως: 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ ΤΟΥ Δ.Σ. 
 

ΠΑΠΠΑΣ ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ 

  
ΤΑ ΜΕΛΗ ΤΟΥ Δ.Σ. 

Τ.Υ. 

 
Ακριβές Απόσπασμα 

Μ.Ε.Δ. 
 

ΔΡΟΣΟΣ ΙΩΑΝΝΗΣ 
Υπηρεσιακός Γραμματέας Δ.Σ.    

 
 


	Ακριβές Απόσπασμα
	Υπηρεσιακός Γραμματέας Δ.Σ.

